
語言交換自主學習學生社群 Taipei Tech Language Exchange Program                     111-1 編號：

國立臺北科技大學雙語中心-語言交換自主學習學生社群申請表附件一

Taipei Tech CBL- Language Exchange Program Application Form


	一、社群基本資料Basic Information

	社群名稱
Group name
	○○○○社群

	社群名單
Group list
	姓名 Name
(與護照相同)
	系所/班級
Department/ Class
	E-mail
	手機號碼
Contact Number
	國籍
Nationality

	社群負責人
Group leader
	
	
	
	
	

	社群成員
Group member
5-6 people
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	指導老師
Instructor
	姓名 Name
	任職系所
Department
	E-mail
	#分機
Extension
	國籍
Nationality

	
	
	
	
	
	

	二、社群介紹Brief Introduction

	成立動機
Motivation
	(Please briefly describe in 50-100 words)

	社群目標
Goal
	預計之具體達成目標或完成事項（請條列式提出社群具體達成目標SMART GOAL至少三項，如於三個月內完成台灣10項文化體驗並比較彼此之異同。）
Expected goals or specific plans (Please list out at least three SMART GOALS. For example, experience and compare 10 Taiwanese cultures in three months.)

	社群活動
Group activity
可自行增列
	社群活動採活動或展覽參與、運動競賽、美食研究、在地文化探訪、專業諮詢、書籍導讀、經驗分享、個案探討及實作研究等方式辦理，其中一次活動必須為期末文化交流活動。(每學期至少8次，最多不限)
At least 8 activities which are conducted in the form of attending exhibitions, food research, prospecting local culture, reading club or case study etc.  One of the activities MUST be Christmas party (cultural exchange). 

	
	
	活動形式
Activity
	日期
Date
	內容規劃
Content Planning
	經費規劃
Budget Planning

	
	1
	活動安排
	11/4
	
	

	
	2
	象山
	
	
	

	
	3
	七星山
	
	
	

	
	4
	台中大坑
	
	
	

	
	5
	
	
	
	

	
	6
	
	
	
	

	
	7
	
	
	
	

	
	8
	
	
	
	

	執行方式
(Please briefly describe in 100-200 words)
	（學生學習社群強調學生自主性運作，請條列式說明社群預定進行方式，以及如何透過小組間互動達到社群目標）
Self-motivated activities are emphasized in students’ community. Please list out and explain how the group activities will be implemented and how the goal of this program will be achieved.

	※備註：
1. 申請方式：詳閱計畫執行說明後，下載申請表格並填妥寄至alychau@mail.ntut.edu.tw；並由社群負責人將紙本送至雙語中心辦理。Please download and fill out the application form in a group basis and send it to alychau@mail.ntut.edu.tw and hand in a copy to Ms. Aly Chau at CBL.
2. 相關問題請洽雙語中心承辦人員周小姐 (02)2771-2171分機1162。
            For further information, please contact Ms.Chau at (02)2771-2171#1162 or alychau@mail.ntut.edu.tw.  



	社群負責人
簽章
	指導老師
簽章
	雙語中心
承辦人簽章
	雙語中心
主任簽章

	
	
	
	

	審核結果
	· 通過，核定金額：                 
· 修改後通過，修改項目：_________________
· 不通過                                                
 (此欄為雙語中心填寫)
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Center for Bilingual Learning





